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Město Paskov

Nádražní 700, 739 21 Paskov
tel.č.: 555 333 619 | e-mail: mu@mesto-paskov.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 6 Zastupitelstva města Paskov

konané dne 19. 6. 2023 v Sál kulturního domu Oprechtice od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17,00-20,28
Přítomno: 19
Omluveni: MUDr. Ožana, paní Lišková
Neomluveni:
Předsedající: Petr Baďura
Zapisovatel*: Ing. Václav Bukovský
Ověřovatelé zápisu: Bc. Gabriela Klimundová, Aleš Šafránek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.

1. Úvod
blok 1-1

Starosta seznámil zastupitele s programem dnešního již šestého zasedání Zastupitelstva města

Program:
1. Úvod
2. Projednání jednotlivých bodů programu

2.1. Jednací řád zastupitelstva
2.2. Plán činnosti Kontrolního výboru pro toto volební období
2.3. Výsledek fyzické a dokladové inventarizace majetku města za rok 2022
2.4. Přehled investičních akcí a vybraných oprav městského majetku v roce 2022
2.5. Zpráva a výsledek hospodaření města Paskov za rok 2022
2.6. Závěrečný účet města Paskov za rok 2022
2.7. Schválení účetní závěrky za rok 2022
2.8. Rozpočtová opatření č. 3/2023
2.9. ZŠ-Dodatek č. 3 Zřizovací listiny ZŠ Paskov, p.o.
2.10. ZUŠ Vratimov- Dodatek č.1 ke Smlouvě o výpůjčce nebytových prostor a movitých věcí
2.11. Žádost o změnu účelu neinvestiční dotace, TJ Paskov, z.s.
2.12. Směna pozemků mezi Městem Paskov a Povodím Odry
2.13. Smlouva o výpůjčce nebytových prostor SDH Paskov
2.14. Smlouva o výpůjčce nebytových prostor SDH Oprechtice
2.15. Žádost o neinvestiční dotaci na akci "EUROKAN CUP"
2.16. Žádost o neinvestiční dotaci na mimořádnou akci " Oslavy 80. let založení sboru DH."
2.17. Schválení dohody o provedení práce člence ZM s Městem Paskov
2.18.  Odměny  členům  výborů  a  komisí,  kteří  nejsou  členy  Zastupitelstva  města  za  práci
v orgánech města za období 01-06/2023

3. Záležitosti organizační a informační povahy
3.1. Zápisy z Finančního výboru
3.2. Zápisy z KBNF
3.3. Zápisy z Kontrolního výboru
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje navržený a doplněný program šestého zastupitelstva Města Paskov

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/6ZM/2023 bylo schváleno.

blok 1-2

Starosta navrhnul jako ověřovatele zápisu paní Bc. Gabrielu Klimundovou a pana Aleše Šafránka

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje ověřovatele zápisu paní Bc. Gabrielu Klimundovou a pana Aleše
Šafránka.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/6ZM/2023 bylo schváleno.

blok 1-3

Starosta navrhnul, aby zapisovatelem  dnešního zasedání byl schválen pan Ing. Václav Bukovský

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje zapisovatele 6. ZM pana Ing. Václava Bukovského

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1c/6ZM/2023 bylo schváleno.

blok 1-4

Starosta  informoval,  že  na  5.  zastupitelstvu  nebyly  přijaté  žádné  usnesení,  z  nichž  by  vyplývaly  úkoly
s termínem plnění k dnešnímu dni.

Úkol, který vznikl na základě požadavku pana Bosáka je splněn, jednání proběhlo a požadavek na oplocení
pozemku se posunul až do doby, kdy bude dokončen nový most přes Olešnou.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí kontrolu usnesení z 5. Zastupitelstva města Paskov.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 1-5

Zprávu o  činnosti  rady  města  mezi  5.  a  6.  zasedáním zastupitelstva  města  podala  radní  paní  Vaňková.
Rada města se mezi zasedáními zastupitelstva konala 5 x dne 12.4.2023, 26.4.2023, 10.5.2023, 22.5.2023,
7.6.2023, 

Diskuze:
Ing. Klimunda Jako  zásah  do  svobody  projevu  vnímám  skutečnost,  kdy  předseda  redakční  rady  p.

Krečmer  vložil  k  mému  článku  "MAS  Slezská  brána  -  pomoc  (nejen)  podnikatelům"
informujícímu o činnosti MAS Slezská brána "Redakční poznámku", která je obsahově de
facto obdobná s mým sdělením o činnosti MAS a zejména o možnosti místních podnikatelů
si požádat o dotaci, jak uvádí i titulek mého článku. V předmětném článku byly uvedeny
skutečnosti k činnosti MAS Slezská brána za uplynulý rok 2022. Smyslem článku nebylo
informovat o všech podpořených projektech za existenci MAS Slezská brána, ale toliko
o činnosti MAS za uplynulý rok a o možnosti místních podnikatelů si podat žádost o dotaci!
Redakční poznámka je z tohoto pohledu zcela irelevantní! Do budoucna bych uvítal, aby
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se  předseda redakční  rady  takovýchto  poznámek zdržel,  případně je  s  autorem před
vydáním konzultoval.

Bc. Haladej Dodatek 1-Předzámčí-jaké jsou důvody víceprací? Starosta vysvětlil starou stavbou a tím
pádem neznámým složením stavby a podmáčením

Bc. Haladej Jaké je umístění dobíjecí stanice? Starosta-nádvoří před skleníkem
Bc. Haladej Jaká  je  důvod  biologického  průzkumu ?  Starosta  vysvětlil  problematiku  a  informoval

o předslíbených prostředcích na revitalizaci parku ve výši 39,5 mil Kč.
Kunát Stavba předzámčí je za 20 mil. Kč je na to dotace? Ing. Bělík-dotace na západní křídlo je

17 mil. Kč na Charitu, zbývající část hradí město stejně tak jako stavbu východního křídla.
Ing. Klimunda Obecní úřad informuje o místě, době a navrženém programu připravovaného zasedání

zastupitelstva obce. Informaci vyvěsí na úřední desce3b) obecního úřadu alespoň 7 dní
před  zasedáním  zastupitelstva  obce  případně  dle  platného  jednacího  řádu,  kde  je
stanovena lhůta dle čl. 4 odst. 9) dokonce 10 dnů! O místě, době a navrženém programu
zasedání  zastupitelstva  informuje  úřad  občany  nejpozději  10  dnů  přede  dnem  jeho
zasedání,  a  to  vyvěšením  pozvání  na  úřední  desce  a  prostřednictvím  webových
stránek  města  Paskov  Obecní  úřad  informuje  o  místě,  době  a  navrženém programu
připravovaného  zasedání  zastupitelstva  obce.  Informaci  vyvěsí  na  úřední  desce3b)
obecního úřadu alespoň 7 dní před zasedáním zastupitelstva obce případně dle platného
jednacího řádu, kde je stanovena lhůta dle čl. 4 odst. 9) dokonce 10 dnů! O místě, době a
navrženém programu zasedání zastupitelstva informuje úřad občany nejpozději 10 dnů
přede dnem jeho zasedání, a to vyvěšením pozvání na úřední desce a prostřednictvím
webových stránek města Paskov Starosta-budu více hlídat termín vyvěšení

Jednotliví  předsedové  výborů  a  komisí  informovali  zastupitele  o  nejzásadnějších  činnostech,  které
se řešily mezi 5. a 6. ZM

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí informace o činnosti orgánů obce mezi 5. a 6. zasedáním
zastupitelstva města.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Projednání jednotlivých bodů programu

2.1. Jednací řád zastupitelstva

Zeleně označený text bude vypuštěn a bude nahrazen textem uvedeným červeně

Diskuze:
Ing. Klimunda V článku 11 opravit v závorce odvolávku na článek a odstavec místo odst. 10 upravit na 9
Ing. Michálek navrhnul, aby se změnil počet dní pro informování občanů o konání zastupitelstva z 10

na 7
starosta dal o návrhu hlasovat s výsledkem 12-5-2 (19) návrh byl přijat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje upravený Jednací řád zastupitelstva.

Výsledek hlasování:
Pro: 17 / Proti: 2 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.2. Plán činnosti Kontrolního výboru pro toto volební období

Diskuze:
Ing. Krejčí navrhnul  vyřadit  bod  7  z  důvodu  kontrol  valnou  hromadou,  kde  by  nemusel  být

zástupce města
Ing. Michálek ve valné hromadě město má zástupce
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Ing. Klimunda jde o kontrolu dotace ne o kontrolu hospodaření
Ing. Michálek navrhnul změnu bodu 5 a požadoval dopracovat časový harmonogram kontrol
Ing. Klimunda nejedná se o kontroly nad rámec zákona
Ing. Michálek ponechejme pouze body 1,2,3, a 5
starosta dal hlasovat o návrhu Ing. Michálka. 14-4-1 (19) návrh byl přijat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov projednává a schvaluje upravený plán činnosti Kontrolního výboru.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 4 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 3/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.3. Výsledek fyzické a dokladové inventarizace majetku města za rok 2022

Na straně  příjmů se  promítlo  navýšení  z  přijatých  dotací,  příjem z  dílčí  daně  z  technických her  a  dar
od společnosti BONVER WIN a.s.

Na straně výdajů posílení paragrafu s garantovanou dotací a přerozdělení z důvodu upřesnění mzdových
výdajů na příslušné paragrafy.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Paskov  projednává  a  bere  na  vědomí  výsledky  inventarizace  majetku  a
inventarizační zprávu za rok 2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2.4. Přehled investičních akcí a vybraných oprav městského majetku v roce 2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Paskov  projednává a  bere na vědomí  přehled  investičních  akcí  a  vybraných
oprav městského majetku v roce 2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2.5. Zpráva a výsledek hospodaření města Paskov za rok 2022

Návrh usnesení:
Zastupi te ls tvo  města  Paskov  projednává  a  bere  na  vědomí  Zprávu  o  výs ledku
přezkoumání  hospodaření  města  Paskov  za  rok  2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2.6. Závěrečný účet města Paskov za rok 2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje  Závěrečný účet města Paskov za rok 2022 bez výhrad.

Dle zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření města Paskov byly zjištěny chyby a nedostatky, které
nemají  závažnost  nedostatků  uvedených  v  §  10,  odst.  3),  písmene  c,  zákona  č.420/2004  Sb.,
O přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí, nedostatek byl
do vydání zprávy odstraněn.
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Zastupitelstvo města Paskov vyjádřilo dle § 17, odst. 7) zákona č. 250/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech
územních samosprávných celků souhlas s celoročním hospodařením města za rok 2022 bez výhrad.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 16 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 4/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.7. Schválení účetní závěrky za rok 2022

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje účetní závěrku města Paskov za rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.8. Rozpočtová opatření č. 3/2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov projednává a schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2023

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.9. ZŠ-Dodatek č. 3 Zřizovací listiny ZŠ Paskov, p.o.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Dodatek č. 3 Zřizovací listiny ZŠ Paskov p.o.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.10. ZUŠ Vratimov- Dodatek č.1 ke Smlouvě o výpůjčce nebytových prostor a movitých věcí

Jedná se o aktualizaci údajů ve smlouvě (sídlo, zastoupení)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o výpůjčce nebytových prostor a movitých
věcí mezi Městem Paskov a ZUŠ Vratimov.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.11. Žádost o změnu účelu neinvestiční dotace, TJ Paskov, z.s.
blok 2.11-1

Organizace TJ Paskov, z.s. žádá o změnu účelu části neinvestiční dotace ve výši 1.339,20 Kč původně určené
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na krajské závody ve sportovní gymnastice na nový účel – částečná úhrada nákladů na republikovou soutěž
v gymnastice.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje žádost o změnu účelu neinvestiční dotace organizace TJ Paskov,
z.s..

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/6ZM/2023 bylo schváleno.

blok 2.11-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Dodatek č. 1 ke Smlouvě o neinvestiční dotace s organizací TJ
Paskov, z.s., IČ: 64120139. 

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9b/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.12. Směna pozemků mezi Městem Paskov a Povodím Odry

Rada města na své 19.schůzi dne 07.06.2023 pod bodem 22/19RM/2023  projednala a doporučila ZM schválit
směnu části pozemků. Jedná se o směnu části pozemku ve vlastnictví Města Paskov parc.č. 1101 v k.ú. Paskov,
o výměře cca 400 m2, ostatní plocha, zeleň za část pozemku parc.č. 2186/1 v k.ú. Paskov, o výměře cca 400 m2,
vodní  plocha,  koryto  vodního  toku  přirozené  nebo  upravené,  ve  vlastnictví  České  republiky,
s právem hospodařit Povodí Odry, státní podnik, IČO 70890021, Varenská 3101/49, Moravská Ostrava, 702 00
Ostrava.

Jedná se o směnu části pozemků v rámci projektové dokumentace s názvem „Revitalizace sídliště na ulici
Papírenská v Paskově“. Během projekčních prací bylo zjištěno, že vodní tok během času změnil své koryto. Je
nutné to napravit směnou části pozemků. Správce vodního toku se směnou části pozemku souhlasí.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje na základě doporučení z 19. schůze Rady města, dne 07.06.2023
usnesení 22/19RM/2023, směnu části pozemku ve vlastnictví Města Paskov parc.č. 1101 v k.ú. Paskov,
o výměře cca 400 m2,  ostatní plocha, zeleň za část pozemku parc.č. 2186/1 v k.ú. Paskov, o výměře
cca 400 m2, vodní plocha, koryto vodního toku přirozené nebo upravené, ve vlastnictví České republiky,
s právem hospodařit Povodí Odry, státní podnik, IČO 70890021, Varenská 3101/49, Moravská Ostrava,
702 00 Ostrava.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.13. Smlouva o výpůjčce nebytových prostor SDH Paskov

jedná se o bezplatnou výpůjčku pozemků a budov ve vlastnictví města k užívání SDH Paskov. Na tuto smlouvu
navazuje Smlouva o spolupráci, jejíž schválení je v kompetenci Rady města. 

Diskuze:
Ing. Klimunda dle  původní  dohody  bývalého  vedení  města  měl  SDH  Paskov  využívat  prostory

v nové hasičárně a původní prostory měly být určeny pro potřeby města Paskov, konkrétně
pro zřízení "technických služeb" jako jejich provozní zázemí. Předložený návrh nereflektuje
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skutečnost,  že  byla  postavena  nová  hasičárna,  která  je  využívána  toliko  výjezdovou
jednotkou a mám za to, že by pro město Paskov bylo ekonomičtější, tedy v souladu s péči
řádného hospodáře, kdyby byla nová hasičárna využívána v souladu s prvotním záměrem,
tedy jak pro potřeby výjezdové jednotky, tak pro SDH Paskov. V této souvislosti postrádám
v předloženém návrhu také vyčíslení částky, která by odpovídala obvyklému nájemnému
za vypůjčované prostory,  abychom věděli,  o  jaké částce se při  takto dlouhé výpůjčce
bavíme, proto navrhuji, aby předkladatelé návrhu tuto informaci do materiálu doplnili a
do té doby navrhuji tento bod stáhnout z programu jednání. V případě SDH Oprechtice
nemám proti výpujčce námitky, jen bychom měli také vědět o jaké částce za ušlý nájem
se bavíme, a proto i zde by měli předkladatelé tuto informaci doplnit.

Ing. Bělík vysvětlil  důvody stavby nové hasičárny a  ozřejmil  důvody proč není  vhodné stěhovat
dobrovolné hasiče a v čem je výhodnější je ponechat ve staré hasičárně. Na námitku, že
ve staré hasičárně měly být TS popsal jaký byl záměr s umístěním TS.

starosta dal  hlasovat  o  návrhu  na  vypracování  ekonomické  analýzy  týkající  se  výpůjčky
staré hasičárny 2-0-17 návrh nebyl přijat

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Smlouvu o výpůjčce mezi Městem Paskov a SDH Paskov .

Výsledek hlasování:
Pro: 17 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 11/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.14. Smlouva o výpůjčce nebytových prostor SDH Oprechtice

Jedná se o bezplatnou výpůjčku pozemků a budov ve vlastnictví města k užívání SDH Oprechtice. Na tuto
smlouvu navazuje Smlouva o spolupráci, jejíž schválení je v kompetenci Rady města. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Smlouvu o výpůjčce mezi Městem Paskov a SDH Oprechtice.

Výsledek hlasování:
Pro: 16 / Proti: 0 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. 12/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.15. Žádost o neinvestiční dotaci na akci "EUROKAN CUP"

Jedná se o navýšení neinvestiční dotace z důvodu, kdy se původně předpokládalo financování přímo městem a
finanční požadavek je zapracován v rozpočtu na rok 2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje neinvestiční účelovou dotaci na pravidelnou jednorázovou  akci
"EUROKAN CUP" ve výši 7 500,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 18 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.16. Žádost o neinvestiční dotaci na mimořádnou akci " Oslavy 80. let založení sboru DH."
blok 2.16-1

Jedná se o navýšení neinvestiční dotace z důvodu, kdy se původně předpokládalo financování přímo městem a
finanční požadavek je zapracován v rozpočtu na rok 2023.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje neinvestiční účelovou dotaci na mimořádnou akci "Oslavy 80. let
založení sboru dobrovolných hasičů Oprechtice" ve výši 25 000,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14a/6ZM/2023 bylo schváleno.

blok 2.16-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o neinvestiční dotaci s SDH Oprechtice

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14b/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.17. Schválení dohody o provedení práce člence ZM s Městem Paskov

Starosta informoval zastupitele, že paní Zlatuše Havránková hudebně podkresluje některé slavnostní akce a
různé obřady, které město pořádá nebo organizuje a je nanejvýš důležité tuto její činnost a sepsání Dohody
o provedení práce, protože je zároveň zastupitelkou města je nanejvýš nutné uzavření dohody schválit.

Diskuze:
Ing. Klimunda vznesl námitku, že předsedkyně Kontrolního výboru měla na dnešním zastupitelstvu dle

usnesení  Kontrolního  výboru  přednést  usnesení,  ve  kterém  by  měla  zastupitelstvu,
na základě provedené kontroly DPP s bývalou kronikářkou K. Šircovou, předložit návrhy
opatření, aby se do budoucna předešlo pochybením zjištěným kontrolním výborem. Mezi
navrhovanými body bylo, aby byly DPP se zastupiteli schvalovány včetně znění dohody,
rozsahu  dohody  a  výše  odměny,  tak  jako  se  tomu  běžně  děje  ve  většině  obcí,  aby
se  předešlo  situaci,  kdy  o  odměně  rozhoduje  starosta,  čímž  by  mohlo  docházet
k ovlivňování zastupitelů a snížení míry transparentnosti.

paní Havránková potvrdila bez bližšího odůvodnění, že takovéto usnesení měla přednést, ale nepředložila
jej.

Ing. Klimunda vznesl  dotaz,  zda  pí.  Havránková  ví,  jakou  odměnu  na  DPP,  kterou  zastupitelstvo
schvaluje, bude brát.

paní Havránková uvedla,  že  neví.  Výše  odměny nebyla  zastupitelům sdělena ani  po  další  diskuzi  mezi
starostou a tajemníkem města

starosta zastupitelstvo tedy bude schvalovat jen uzavření dohody se zastupitelem a nikoli dohodu
samotnou.

Ing. Klimunda uvedl, že toto je v rozporu s doporučením Kontrolního výboru, které měla pí. Havránková
na dnešním zastupitelstvu přednést,  na základě řádně schváleného usnesení,  a  že pí.
Havránková tedy nesplnila usnesení KV a jedná proti němu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Paskov  schvaluje  uzavření  Dohody  o  provedení  práce  mezi  Městem Paskov  a
zastupitelkou  paní  Zlatuší  Havránkovou  za  Hudební  doprovod  na  slavnostních  akcích  a  obřadech
pořádaných městem.

Výsledek hlasování:
Pro: 14 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. 15/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.18. Odměny členům výborů a komisí, kteří nejsou členy Zastupitelstva města za práci v orgánech
města za období 01-06/2023

Odměny budou vyplaceny v nejbližším výplatním termínu po schválení  ZM, tedy v červenci  (s  výplatami
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za měsíc červen).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Odměny členům výborů a komisí, kteří nejsou členy zastupitelstva.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.19. Dohoda o narovnání-ERUPTIVA

Diskuze:
Ing. Bělík podrobně popsal celou situaci a průběh řešení včetně informací o finančních náhradách,

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  města  Paskov  schvaluje  Dohodu  o  narovnání  mezi  Městem  Paskov  a
Mgr.  Šárkou  Mixovou,  IČO  71332278  sídlem  Štěpánská  643/39,  110  00  Praha  1  -  Nové
Město insolvenční správkyní dlužnice: ERUPTIVA s.r.o., IČO 04431201 sídlem U Sportoviště 1165/8,
708 00 Ostrava – Poruba.

Výsledek hlasování:
Pro: 17 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 17/6ZM/2023 bylo schváleno.

2.20. Dohoda o narovnání-KONEKO

Diskuze:
Ing. Bělík popsal situaci včetně toho co bylo předáno a v jaké formě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje  Dohodu o narovnání mezi Městem Paskov a KONEKO, spol.
s r.o., sídlem Výstavní 2224/8, 709 00 Ostrava – Mariánské Hory, IČO 00577758.

Výsledek hlasování:
Pro: 18 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 18/6ZM/2023 bylo schváleno.

3. Záležitosti organizační a informační povahy

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.1. Zápisy z Finančního výboru

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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3.2. Zápisy z KBNF

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.3. Zápisy z Kontrolního výboru

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.4. Směna pozemků mezi Městem Paskov a spol. JNS elektrotechnika s.r.o.

Rada města na své 19.schůzi dne 07.06.2023 pod bodem 21/19RM/2023 projednala a doporučila ZM schválit
směnu pozemků. Jedná se o směnu pozemku ve vlastnictví Města Paskov parc.č. 1500 v k.ú. Paskov, o výměře
254 m2, ostatní plocha, ostatní komunikace za části pozemků parc.č. 1501, 1498, 1490/1 vše v k.ú. Paskov,
o výměře cca 243 m2, trvalý travní porost, ve vlastnictví JNS elektrotechnika s.r.o., IČO 45196478, Místecká
801, 73921 Paskov.

Jedná se o směnu pozemků z důvodu zhotovení komunikace, pod kterou nevlastníme pozemek.

Jsou to pozemky za bývalým JZD.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.5. Diskuse

Starosta seznámil zastupitele se stavy na účtech a s výši úvěru, dále o tom, že Asental nabízí k prodeji pozemky
vedle hornického sídliště směrem k dálnici a že existuje možnost pořídit od soukromého vlastníka část vodní
plochy Kuboňů, což by bylo pro město účelné zakoupit, zastupitelé souhlasili bez hlasování s tím, že se mohou
začít jednání o těchto odkupech. 

Ing. Bělík informoval o všech investičních akcích probíhajících i připravovaných a o plánovaných žádostech
o dotace. Mezi tyto patří i příprava dokumentace pro žádost o dotaci na opravu zámku včetně střechy.

Dále detailně informoval o stavbě předzámčí, což starosta doplnil informací o zařazení charity do sociální sítě.

 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:
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O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Bc. Gabriela Klimundová   ............................................................
 

Aleš Šafránek   ............................................................
 
Starosta Petr Baďura   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 21. 6. 2023


